
 
  

ZÁPIS 
Z 24. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA HRANIC, 

KTERÉ SE KONALO 12. 10. 2017 OD 16:00 HODIN  
V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI MĚÚ HRANICE 

 
 
 Zahájení, určení návrhové komise, ověřovatelů zápisu, zapisovatelky 
 
 
Starosta města Jiří Kudláček zahájil 24. zasedání Zastupitelstva města Hranic. Přivítal 
všechny přítomné zastupitele, vedoucí odborů a přítomné občany. 
 
 
Přítomni:     
   
Omluveni:    PhDr. Vladimír Juračka 
     Jarmila Žurmanová 
     Ing. Ivo Holec 
     Mgr. Bronislav Ludmila    
     Ing. Jiří Haša 
 
Přijde později:   Karla Vlasáková 
       
      
Návrhová komise:   Mgr. Hana Čamborová 
     Ing. Vojtěch Zima 
     Dušan Randýsek    
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 14 (61%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 3 (13%)  Nehlasovalo: 3 (13%) 
Omluveno: 3 
 
Ověřovatelé zápisu:   Ing. Robert Selzer  
     Bc. Vlasta Zapatová 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 13 (57%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (9%)  Nehlasovalo: 5 (22%) 
Omluveno: 3   
     
Zapisovatelka:  Alena Kadlecová 
 
 
Starosta upozornil na vypnutí mobilních telefonů a na pořízení zvukové nahrávky, která bude 
vložena na webové stránky města a uvedl Mgr. Lucii Jandovou, která je zastupující vedoucí 
právního oddělení za Mgr. Michalu Bláhovou. 
 
 

 Program Zastupitelstva města Hranic 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3. Náměty, připomínky občanů 
4. Rozpočtová opatření 
5. Finanční záležitosti MKZ Hranice 



6. Granty na podporu investic a oprav tělovýchovných zařízení, kulturních zařízení a 
zařízení sociálních služeb na území města Hranic pro rok 2017 - 2. kolo 

7. Žádost o poskytnutí dotace mimo grantové řízení -  JUDO ŽELEZO HRANICE, z.s.  
8. Neinvestiční dotace Elimu Hranice, o.p.s pro rok 2017 - Azylový dům pro osamělé 

rodiče s dětmi ve Slavíči  
9. Smlouva o provozování Azylového domu pro osamělé rodiče s dětmi - Elim Hranice 

o.p.s.  
10. Dodatky ke smlouvám o poskytnutí dotace MŠ jiného zřizovatele 
11. Hranice I Pod Křivým - splašková kanalizace - převod práv a povinností 
12. Zeď ulice Kropáčova  - manželé  
13. Výkupy pozemků - Struhlovsko 
14. Záměr na prodej části pozemku parc.č. 2717/1 v k.ú. Drahotuše 
15. Záměr na prodej pozemků parc.  č. 1311/4, parc. č. 1313/3  a parc. č. 1317/3 vše  

v k. ú.  Drahotuše 
16. Cena města 
17. Zásady transparentnosti města Hranic 
18. Informace pro občany města o činnosti orgánů obce 
19. Různé - zastupitelé 

 
 

1. Zahájení                                                                                                              usn. 579 

 
Starosta uvedl program jednání Zastupitelstva města Hranic. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
program zastupitelstva města bez připomínek. 
 

Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 17 (74%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 3 (13%) 
Omluveno: 3 
 
2. Kontrola plnění usnesení                                                                                    usn. 580 

 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. bere na vědomí 
kontrolu plnění usnesení k 12. 10. 2017 bez připomínek/ s připomínkami. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 18 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
Omluveno: 3 
 
3. Náměty, připomínky občanů 
__________________________________________________________________________ 

 



 Ing. Michal Ondra – pozval zastupitele na muzikál Chlapec a hvězda, který se 
uskuteční dne 23. 11. 2017. Vstupenky na muzikál jsou k vyzvednutí na sekretariátu 
města. 

 

 Mgr. Miroslav Raindl:           
1) Společnost Arriva – autobusy z okolních obcí nezastavují na zastávce třídy 1. máje 

 
      2) Stanovit jednotný systém zveřejňování smutečních oznámení 

 
      3)  Zakázat stání automobilů z důvodu špatné průjezdnosti autobusů na dolním                                       

podloubí. 
 

 Jiří Kudláček, starosta: 
ad 1) Projekt změny systému jednotné autobusové dopravy se projednává téměř 1 rok. 
Olomoucký kraj před cca 1 -2 měsíci vyzval město k dalšímu projednávání a k tomuto 
projednávání byli přizváni i starostové okolních obcí, což ovšem nebylo danou povinností 
města. Pokud starostové nepodnikli jednotlivé kroky v dané záležitosti, tak jim bude 
předkládán systém nastavený společností Arriva. Město Hranice danou situaci bude 
monitorovat a vyhodnocovat. Jednotlivé podněty budou směřovat k panu Slovákovi, 
pracovníkovi Odboru správy majetku. 
 
ad 2) Problematika parte se zanese do zápisu a bude se řešit následně. 
 
ad 3) Slavnostní předání elektrobusů dne 19. 10. 2017, zprovoznění autobusů bylo řešeno 
v několika rovinách – všechny autobusy jsou nízkopodlažní a speciálně se s výrobcem 
řešila kratší varianta z důvodu lepší průjezdnosti. 

 
4. Rozpočtová opatření                                                                                            usn. 581 

 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
následující rozpočtové opatření 
 
A. Levobřežní opěrná zídka Ludina Kropáčova ul. 
a) odd.§ 3744     pol. 6121     orj 17     org 30 17002 000000        - 700.000 Kč 
b) odd.§ 3639     pol. 6130     orj 7       org 30 00000 000036       + 700.000 Kč 
ad a) výdaje na protipovodňová opatření 
 
B. Rezerva města 
a) odd.§ 6399     pol. 5901     orj 16     org 70 00000 000000     + 1.500.000 Kč 
a) odd.§ 4357     pol. 5901     orj 16     org 20 00000 000380      - 1.500.000 Kč 
ad a) navýšení rezervy  
ad b) zapojení rezervy Domova seniorů 

 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 18 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
Omluveno: 3 
 
 



 
5. Finanční záležitosti MKZ Hranice                                                                         usn. 582 

 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Ing. Vojtěch Zima – oznámil, že se zdrží hlasování z důvodu střetu zájmů. 
 
Ukončení diskuze. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
navýšení příspěvku na provoz v roce 2017 Městským kulturním zařízením Hranice, 
příspěvková organizace, IČO: 71294686 o 235 000 Kč na celkovou výši 9 766 000 Kč dle 
důvodové zprávy 
 
2. schvaluje 
rozpočtové opatření:  
ad a) odd. § 3392     pol. 5331     orj. 03     org. 20 00000 00 0300          + 235 000,- Kč 
ad b) odd. § 6399     pol. 5901     orj. 16     org. 70 00000 00 0000          -  235 000,- Kč 
a) navýšení příspěvku na provoz MKZ Hranice, p. o. v roce 2017 
b) snížení rezervy města 

 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 18 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
Omluveno: 3 
  

6. Granty na podporu investic a oprav tělovýchovných zařízení, kulturních zařízení a 
zařízení sociálních služeb na území města Hranic pro rok 2017 - 2. kolo 
                                                                                                                                  usn. 583 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
rozdělení grantů na podporu investic a oprav tělovýchovných zařízení, kulturních zařízení a 
zařízení sociálních služeb na území města Hranic pro rok 2017 v 2. kole dle návrhu rady města 
 
 
a pověřuje starostu města k podpisu smluv o poskytnutí a vyúčtování dotace. 
 

Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 17 (74%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 3 (13%) 
Omluveno: 3 
 
7. Žádost o poskytnutí dotace mimo grantové řízení -  JUDO ŽELEZO HRANICE, z.s.  

                                                                                                                                   usn. 584 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Ing. Jindřich Těšík, předseda finančního výboru – upozornil na nesystémovost. 
Doporučil, aby se neposkytovaly finanční příspěvky mimo grantové řízení. V materiálu chybí 
informace o již obdrženém finančním příspěvku. 



 
- Jiří Kudláček, starosta – pokud se objeví nečekaná situace, tak by zastupitelstvo mělo mít 
právo o dané záležitosti rozhodnout, ovšem požadavky o granty by měla být řešeny, 
v případech kdy to lze, systematicky.  
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
poskytnutí investiční dotace mimo grantové řízení JUDO ŽELEZO HRANICE, z.s.  IČO  708 
66 040, se sídlem Hranice I - Město, Hromůvka 1896 na zakoupení  tatami  ve výši  120.000 
Kč. 
 
2. schvaluje 
rozpočtové opatření: 
a)  odd. § 3419 pol. 5222 orj. 5 org. 30 00000 003300 +120.000 Kč 
b)  odd. § 6399 pol. 5901 orj. 16 org. 70 00000 000000 -120.000 Kč 
ad a) navýšení položky 
ad b) snížení rezervy 
 
3. schvaluje 
smlouvu o poskytnutí dotace mezi Městem Hranice a  JUDEM ŽELEZEM HRANICE z.s. dle 
přílohy č.2. důvodové zprávy 
a pověřuje starostu k podpisu smlouvy 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 15 (65%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 3 (13%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
Omluveno: 3 
 
8. Neinvestiční dotace Elimu Hranice, o.p.s pro rok 2017 - Azylový dům pro osamělé 
rodiče s dětmi ve Slavíči                                                                                            usn. 585 
__________________________________________________________________________
________________ 
Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
poskytnutí neinvestiční dotace společnosti ELIM Hranice, o.p.s, IČ: 02159554, se sídlem 
Hranická 94, 753 61 Hranice IV- Drahotuše, pro rok 2017 ve výši 250 770,- Kč, v souladu se 
smlouvou ze dne 21.04.2011, dle důvodové zprávy. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 17 (74%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 3 (13%) 
Omluveno: 3 
 
 

9. Smlouva o provozování Azylového domu pro osamělé rodiče s dětmi - Elim Hranice 
o.p.s.                                                                                                                     usn. 586 
 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 



 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
udělení výjimky dle bodu 4.5 směrnice QS 74-01 zadávání veřejných zakázek pro způsob 
zadání zakázky na provozování Azylového domu pro osamělé rodiče s dětmi ve Slavíči č.p. 
21, Hranice VII z důvodů uvedených v důvodové zprávě. 
 
2. schvaluje 
uzavření Smlouvy o provozování Azylového domu pro osamělé rodiče s dětmi ve Slavíči č.p. 
21, Hranice VII - Slavíč, mezi Městem Hranice, IČO: 00301311, se sídlem Pernštejnské 
náměstí 1, 753 01 Hranice a společností ELIM Hranice o.p.s, IČO: 02159554, se sídlem 
Hranická č. 94, Hranice IV - Drahotuše, 753 61, v předloženém znění. 
 
3. pověřuje 
starostu města podpisem smlouvy uvedené v bodu 2 
 

Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 17 (74%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 3 (13%) 
Omluveno: 3 
 
10. Dodatky ke smlouvám o poskytnutí dotace MŠ jiného zřizovatele                usn. 587 

 

Starosta předal slovo místostarostovi, aby uvedl materiál. 
 
16:45 – příchod Karly Vlasákové 
 
Mgr. Miroslav Raindl – jedná se o náš objekt nebo ho máme v nájmu?  
 
Mgr. Lesák, místostarosta – dům, ve kterém se nachází mateřská školka má platnou 
smlouvu se zřizovatelem MŠ Prima. Proběhlo jednání s armádou, která by mohla mít o 
objekt zájem. Dům si prozatím necháváme v záloze pro případ platnosti nařízení o 
umísťování 4 letých dětí do MŠ. 
 
Jiří Kudláček, starosta – počet vojáků v Hranicích stoupá, jelikož se město dostalo do 
plánu obnovy. Hranice nebudou připraveny o vojenskou posádku (revitalizace kasáren). 
S nárustem  zaměstnanců bude muset armáda zajistit jejich rodiny. Existují dvě možnosti 
řešení, které jsme jim byly předloženy a jednání budou nadále pokračovat.  
 
Ing. Rober Selzer, technická připomínka – Kolik členů má hranická posádka? 
 
Jiří Kudláček, starosta – řádově je zde umístěno okolo 800 vojáků. Formou náboru by se 
počet měl zvednout na 1 000 až 1 500 osob. 
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
uzavření Dodatků č. 1 ke smlouvám o poskytnutí dotace předškolním zařízením jiného 
zřizovatele pro rok 2017 uzavřené mezi městem Hranice a příjemci:  
a) Základní škola a mateřská škola - Dětské centrum Hranice, Struhlovsko 1424, 753 01 
Hranice, IČO: 62350366, se sídlem Struhlovsko 1424, 753 01 Hranice, smlouva č. 01-2017003 
b) Prima mateřská škola, s.r.o., IČO. 25367323, se sídlem Teplická 2219, 753 01 Hranice, 
smlouva č. 01-2017005 



v předloženém znění uvedeném v příloze důvodové zprávy 
 
2. schvaluje 
navýšení dotace za účelem podpory mateřských škol jiného zřizovatele v roce 2017 o 30 000 
Kč na celkovou výši 210 000 Kč  příjemci  Prima MŠ, s.r.o., IČO. 25367323, se sídlem 
Teplická 2219, 753 01 Hranice z důvodu navýšení kapacity ze 45 dětí na 70 dětí s účinností 
od 01. 10. 2017 
 
3. schvaluje 
uzavření Dodatku č. 2 ke smlouvě o poskytnutí dotace předškolnímu zařízení jiného 
zřizovatele pro rok 2017 uzavřenou mezi městem Hranice a příjemcem Prima mateřská 
škola, s.r.o., IČO. 25367323, se sídlem Teplická 2219, 753 01 Hranice, smlouva č. 01-
2017005 v předloženém znění uvedeném příloze důvodové zprávy 
 
4. schvaluje 
rozpočtové opatření:  
ad a) odd. § 3111     pol. 5229     orj. 02     org. 20 00000 00 0400          + 30 000,- Kč 
ad b) odd. § 6399     pol. 5901     orj. 16     org. 70 00000 00 0000          -  30 000,- Kč 
a) navýšení dotace Prima MŠ, s.r.o.  
b) snížení rezervy města 
Dle důvodové zprávy 
 
5. pověřuje 
starostu města Hranic podpisem Dodatků č.1 ke smlouvám o poskytnutí dotace předškolním 
zařízením  jiného zřizovatele pro rok 2017 uzavřené mezi městem Hranice a příjemci, v 
předloženém znění uvedeném v příloze důvodové zprávy:  
a) Základní škola a mateřská škola - Dětské centrum Hranice, Struhlovsko 1424, 753 01 
Hranice, IČO: 62350366, se sídlem Struhlovsko 1424, 753 01 Hranice, smlouva č. 01-2017003 
b) Prima mateřská škola, s.r.o., IČO. 25367323, se sídlem Teplická 2219, 753 01 Hranice, 
smlouva č. 01-2017005 
 
6. pověřuje 
starostu města Hranic podpisem Dodatku č.2 ke smlouvě o poskytnutí dotace předškolnímu 
zařízení jiného zřizovatele pro rok 2017 uzavřenou mezi městem Hranice a příjemcem Prima 
mateřská škola, s.r.o., IČO. 25367323, se sídlem Teplická 2219, 753 01 Hranice, smlouva č. 
01-2017005 v předloženém znění uvedeném příloze důvodové zprávy 

 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 17 (74%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 3 (13%) 
Omluveno: 3 
 

 
11. Hranice I Pod Křivým - splašková kanalizace - převod práv a povinností 

                                                                                                                                   usn. 588  

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
převod práv a povinností vyplývajících z Územního rozhodnutí pro stavbu "Hranice I Pod 
Křivým - splašková kanalizace" ze dne 13.5.2009, číslo jednací OSU/2853/09-8, nabytí 
právní moci dne 18.6.2009. 
 



2. schvaluje 
převod práv a povinností vyplývajících ze Změny územního rozhodnutí pro stavbu "Hranice I 
Pod Křivým - splašková kanalizace", o umístění stavby, ze dne 21.2.2017, číslo jednací 
OSUZPD/13977/16-9 nabytí právní moci dne 25.3.2017, vyjma převodu práv a povinností k 
odbočení na kanalizaci k volným pozemkům Havlíčkova ulice. 
 
3. schvaluje 
převod práv a povinností vyplývajících z Rozhodnutí o povolení změny stavby vodního díla 
"Hranice I Pod Křivým - splašková kanalizace", ze dne 22.5.2017, číslo jednací 
OSUZPD/5675/17-4, nabytí právní moci dne 21.6.2017, kterým se povoluje změna stavby 
vodního díla. Jedná se o stavbu kanalizační stoky "Hranice - stoka S-2.4 v Havlíčkově ulici. 
 
4. schvaluje 
prodej projektové dokumentace pro uzemní rozhodnutí, stavební povolení v podrobnosti 
prováděcí projektové dokumentace, na vybudování splaškové kanalizace "Hranice - stoka S-
2.4 v Havlíčkové ulici, za cenu 1,-Kč. 
 
5. schvaluje 
dodatek č.1 ke smlouvě o převodu práv a povinností ze dne 4. 12. 2015 
 
6. pověřuje 
starostu města k podpisu dodatku č. 1 ke smlouvě o převodu práv a povinností ze den 4. 12. 
2015 a kupní smlouvy. 

 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 18 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (9%) 
Omluveno: 3 

 
12. Zeď ulice Kropáčova  - manželé usn. 589 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
uzavření darovací smlouvy mezi manžely  a městem Hranice týkající se darování stavby 
vodního díla, opěrné zdi na části pozemku parc. č. 2494/3 v k.ú. Hranice dle přílohy č.1 
důvodové zprávy, realizované bez oprávnění a stavebního povolení s tím, že před podpisem 
darovací smlouvy dárce bezúplatně předá obdarovanému veškerou dokumentaci a podklady 
k dodatečnému stavebnímu povolení, které vlastní 
 
a pověřuje starostu města k podpisu smlouvy. 
 
2. schvaluje 
uzavření smlouvy o zřízení  bezúplatného věcného břemene služebnosti přístupu a příjezdu 
za účelem údržby a oprav stavby vodního díla, opěrné zdi na části pozemku parc. č. 2494/3 v 
k.ú. Hranice dle přílohy č.1.důvodové zprávy, realizované bez oprávnění a stavebního 
povolení, zatěžující pozemek parc. č. 98 v k.ú. Hranice ve spoluvlastnictví id. 1/2 a id. 1/2 a ke 
kterému mají věcné břemeno užívání a který je vázán zákazem zcizení a zatížení bez 
předchozího písemného souhlasu dárců tj., v rozsahu přílohy č.2  geometrického plánu  č. 
4782-1833/2017 ze dne 14.9.2017 ( díl "A - věcné břemeno přístupu a díl "B" - přístupu a 
příjezdu:  

 náklady spojené s uzavřením a vkladem smlouvy o zřízení služebnosti hradí město Hranice 



 
a pověřuje starostu města k podpisu smlouvy. 

 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 18 (78%)  Proti: 1 (4%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 3 
 
13. Výkupy pozemků – Struhlovsko                                                                      usn. 590 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – upozorňuje, že předsedové SVJ nesouhlasí s vjezdem 
z Hvězdoslavovy ulice. 
 
Ing. Robert Selzer – danou informaci nemá, studie byla připravena v roce 2014, kdy 
proběhlo veřejné projednání.  Doporučuje, aby sídliště mělo druhý vstup.  
 
Starosta ukončil diskuzi. 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
 
výkup pozemků v lokalitě sídliště Struhlovsko v Hranicích dle přílohy č. 2 důvodové zprávy 

za cenu 150 Kč/m2 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 19 (83%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 3 
 

 
14. Záměr na prodej části pozemku parc.č. 2717/1 v k.ú. Drahotuše                   usn. 591 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. neschvaluje 
záměr  na  prodej části pozemku  parc. č. 2717/1 lesní pozemek, díl "A", zapsaného na LV č. 
1328  pro k.ú. Drahotuše dle přílohy č. 2 důvodové zprávy. 

 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 18 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 3 
 
15. Záměr na prodej pozemků parc.  č. 1311/4, parc. č. 1313/3  a parc. č. 1317/3 vše v k. 
ú.  Drahotuše                                                                                                               usn. 592 

Starosta uvedl materiál a otevřel diskuzi. 
 
- Bez připomínek 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. neschvaluje 



záměr  na prodej pozemků a to části parc. č. 1311/4 ostatní plocha, jiná plocha díl "A" o 
výměře cca 117 m2 dle přílohy č. 2 důvodové zprávy, parc. č. 1313/3 orná půda o výměře 
333 m2  a parc. č. 1317/3 orná půda o výměře  217 m2 vše v k. ú. Drahotuše. 
 
Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 19 (83%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 3 
 
16. Cena města                                                                                                           usn. 593 

 

Mgr. Kopřivová – doporučuje udělení 3 ceny pro pana Langera, ředitele gymnázia Hranice 
 
Jiří Kudláček, starosta – záležitost musí být zastupitelstvem projednána ve dvou rovinách. 
Napřed navýšení počtu cen ze dvou na tři a posléze jméno oceněného. Starosta vyzval 
k doplnění návrhovou komisi. 
 
Mgr. Miroslav Raindl – navrhuje udělovat cenu města při příležitosti veřejných oslav např. 
Den Hranic. 
 
Jiří Kudláček, starosta – souhlasí s návrhem. 
 
Ing. Vojtěch Zima – navrhuje pouze 1 cenu města, i když si pana Langera váží. Celkově to 
snižuje úroveň ceny. 
 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
udělení Ceny města Hranic v roce 2017: 
Bronislavu Ludmilovi 
Jaroslavu Sedláčkovi 
 
Starosta vyhlásil přestávku – 10 min 
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
2. neschvaluje 
navýšení počtu udělených cen města Hranic v roce 2017 ze dvou na tři 
 

Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 18 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 3 
 
17. Zásady transparentnosti města Hranic                                                              usn. 594 

Starosta uvedl materiál, otevřel diskuzi a upozornil na přílohu č. 2, která byla předložena 
v upravené znění zastupitelům na stůl. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – v článku 6 v bodě 2 se uvádí, že strategické projekty města se uvádí 
na webových stránkách. Kde je mohu najít? 
 
Ing. Petr Bakovský, tiskový mluvčí – je tam složka projekty města, která slouží k účelům 
dotací. Na nových webových stránky bude tato složka ještě přehlednější. 
 
Ing. Robert Selzer – Kdy bude spuštěn nový web? 
 



Ing. Petr Mynář, vedoucí Oboru vnitřních věcí – probíhaly detailní analýzy prostřednictvím 
google analytics, ze kterého vyšly podrobné diagramy. Došlo ke grafickému doladění a 
probíhá spouštění webových stránek.  
 
Zastupitelstvo města Hranic po projednání: 
 
1. schvaluje 
Zásady transparentnosti města Hranic dle předložené přílohy důvodové zprávy 
 

Celkem zastupitelů: 23 
Pro: 19 (83%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 
Omluveno: 3 
 
19. Různé – zastupitelé                                                                                                    

 

 

 Dopravní opatření v Hranicích – předložena informace na stůl  
Materiál uvedl Mgr. Ivo Lesák 
 
Dušan Randýsek – existuje vize dopravy ve městě? 
 
Ing. arch. Kuchta, vedoucí Odboru rozvoje města – dopravu v historickém centrum 
města řešila dopravní komise a s Ekoltes (parkovací systém). Existuje návrh, jak by se 
měla etapizací zklidnit doprava ve městě. Jedná se spíš o otázku politickou jak 
technickou. Druhá věc, která se musí v budoucnu vyřešit je průjezdnost cyklistů 
centrem, ovšem to se nepotkává s technickými normami.  
 
 Dušan Randýsek – jedná se o jak dlouhou dobu? 
 
Ing. arch. Kuchta – jedná se o věc finanční a o soulad politických rozhodnutí. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – v rozpracovaných akcích se nachází parkovací dům 
v Komenského ulici. Kde by se měl nacházet?  
 
Ing. arch. Marek Kuchta – jedná se o parkoviště vedle domu Ekoltesu. V centru není 
vhodné, aby byl jen parkovací dům, ale mohlo by se jednat o multifunkční objekt 
s parkováním. Budou se prověřovat lokality pro parkování před Billou a na nádraží, při 
té příležitosti by se prověřila i tato lokalita. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – pozemek vedle Nostalgie byl v úmyslu vykoupit a zde postavit 
parkovací dům. Od této myšlenky se odklonilo? 
 
Ing. arch. Marek Kuchta – je to možná varianta, ovšem ze všech možných je nejméně 
vhodná i z důvodu přístupnosti přes potok Ludinu. 
 
Bc. Vlasta Zapatová – z investiční komise vzešla myšlenka cyklodomu. Jaká je 
představa pro Hranice. 
 
Ing. arch. Marek Kuchta – jedná se o úvahu související s dopravním terminálem. 
Zásadní je zajistit cyklistickou dopravu centrum – nádraží. Určitě v souvislosti 
s dopravním terminálem se bude řešit i půjčování kol, ovšem zatím se jedná jen o 
představu. 
 
Mgr. Ivo Lesák, místostarosta – v Přerově jsou zkušenosti s parkovacím domem 
velice dobré. 



 

 Dušan Randýsek – představil návrh revitalizace Pernštejnské náměstí před 
infocentrem. 
 

 Zápach na potoku Ludina – předložena informace na stůl 
Starosta uvedl materiál. 
 

 Ing. Vojtěch Zima – uvažuje se o opravě cyklostezky Bečva a o větší kontrole 
automobilů na cyklostezce? 

 

 Jiří Kudláček, starosta – měla by se najít společná domluva s Lesy ČR (těžká 
technika), aby se podíleli na opravě cyklostezky.   

 
 
Ukončení zastupitelstva v 18:11 
 
 
 
 

 

Jiří Kudláček 
starosta města 

Mgr. Ivo Lesák 
místostarosta města 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
Bc. Vlasta Zapatová 
 
 
 
 
Ing. Robert Selzer 
 
 
 


